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  Rozpoczęcie obrad o godz. 10 07 

  Zakończenie obrad o godz. 11 23                                                                          

 

P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXVII.2017 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

 dnia  26 stycznia 2018 roku 

  

 

           Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Ustka w VII kadencji (2014 -2018)                          

otworzył o godz. 10 07  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy Ustka. 
 

Po powitaniu radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z przedstawicielami Urzędu i wszystkich 

zaproszonych gości przybyłych na dzisiejszą Sesję stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych stanowi kworum uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Radny nieobecny: Grzegorz Piszczek 

 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 

 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim radnym, 

Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski  zaproponował  zmianę do porządku obrad 

tj.: 
 

 

 Zmiana I 

  W  pkt. 4 Podjęcie uchwał, wprowadza się podpunkt 14 w brzmieniu: 

„upoważnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Woje-

wódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku.” 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę do porządku obrad: 

 

Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednocześnie przyjęła zmianę I do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem w/w 

zmiany. 
 

 

Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 
 

 

Porządek obrad: 
 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

2) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu do 31 grudnia 2030 roku, nieruchomości położonej w obrębie miasta Ustka przy 

ul. Darłowskiej 3b, stanowiącej własność Gminy Ustka, 



3 
 

3) zmiany Uchwały Nr XXIII.297.2016 Rady Gminy Ustka z dnia 25 listopada 2016 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym na okres 

10 lat nieruchomości położonych w obrębach geodezyjnych Rowy i Dębina,  

4) wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

na okres 10 lat nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Rowy, 

5) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących zasad realizacji i finansowania 

oraz późniejszej eksploatacji Schroniska dla Zwierząt w Słupsku, 

6) udzielenia dotacji celowej na wsparcie uruchomienia oddziału transplantacji szpiku 

kostnego w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. Janusza Korczaka w Słup-

sku sp. z o.o., 

7) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2017 – 2024, 

8) zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

9) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli, specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem w 2018 roku, 

10)  zmiany Uchwały Nr XXV/289/2009 Rady Gminy Ustka z dnia 9 kwietnia 2009 roku 

w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wy-

sokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy  oraz niektórych innych składni-

ków wynagrodzenia, ustalenia regulaminu wysokości, szczegółowych zasad przyzna-

wania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, a także ustalenia regulaminu przyzna-

wania nagród Wójta Gminy Ustka dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół, 

dla których Gmina Ustka jest organem prowadzącym, 

11)  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wspar-

cia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu gminy Ustka, 

12)  planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na terenie 

Gminy Ustka, 

13)  zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

14)  upoważnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wo-

jewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 

 

5. Informacja Wójta Gminy Ustka o podjętych umorzeniach należności za rok 2017. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod głosowanie: 

 

Protokół Nr XXXVI.2017 z 28 grudnia 2017 roku 
Sesji Rady Gminy Ustka  

 

Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVI.2017              

z dnia 28 grudnia 2017 roku. 
 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka oraz Wacław Laskowski Przewodniczący Rady 

Gminy pogratulowali i wręczyli nagrodę laureatce konkursu na najładniejszą 

bożonarodzeniową dekorację posesji Pani /*/. Drugim laureatem jest Pan /*/, który był 

nieobecny na sesji. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym obejmujące 

działalność Urzędu od dnia 28 grudnia 2017 roku do 26 stycznia 2018 roku. 
Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem,                              

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 
 

 

Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie: 
 

 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Wójta                       

w okresie międzysesyjnym. 
 

 

 

 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

 

- Cieszę się, że droga „Do morza” jest ujęta w planie budżetu na ten rok. Czy jest możliwość, 

aby droga powstała do sezonu letniego? 

 

- Uczestniczę w proteście mieszkańców Włynkówka i Słupska w sprawie budowy przetwórni 

mączki rybnej i oleju rybnego. Chciałam przedłożyć informację,                                                                     

iż zapoznając się z operatem środowiskowym, chcę Panią Wójt i Państwa uczulić na to, że 

nasza sprawa w Duninowie dotyczyła jednego komina z biofiltrem, w Słupsku będą dwa 

kominy. Z jednego biofiltra na 1 m3 wydobywa się 3600 jednostek odoru,                                                   

w Duninowie miało być 2000 jednostek odoru.  Zagrożenie dla gminy Słupsk jest naprawdę 

duże. Nie możemy tego lekceważyć, dlatego zaangażowałam się w protest i chcę powiedzieć, 

biorąc pod uwagę dane, które są w raporcie, tzn. na 1 sekundę może wydobywać się z dwóch 

kominów 60 m3, w ciągu dnia to będzie 172.000 m3.   Odór będzie odczuwalny w Ustce, także 

każdy turystka, który będzie wjeżdżał do Ustki, będą odurzeni odorem. Prowadzimy wszelkie 

możliwe rozmowy, łącznie z Ministerstwem Ochrony Środowiska, chcemy również 

odwiedzić Pana Prezesa Kaczyńskiego. Musimy wprowadzić protest na dużą skalę, żeby to 

przedsięwzięcie zatrzymać. Chciałabym znać również stanowisko Pani Wójt. Czy widzi 

zagrożenia dla gminy Ustka w stosunku do tych inwestycji? 
 

 

Radna Justyna Wietrak 

 

Od jakiegoś czasu most w Rowach jest zarwany, przed nim stoi tylko znak ostrzegawczy. 

Mieszkańcy, którzy korzystają z niego na co dzień, obserwują coraz większą degradację tego 

mostu. Rozumiem, że naprawa takiego mostu trochę potrwa, ale przed nami kolejny sezon, w 

jakim czasie jesteśmy w stanie ten most zabezpieczyć?  

 

Radny Stefan Gruszczyński  
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- Brak oświetlenia przy ścieżce rowerowej do morza, uszkodzona lampa - wątpliwe  

zabezpieczenie wystających kabli. Kiedy zostanie oświetlenie uruchomione? 

- Ścieżka pieszo-rowerowa, która ciągnie się od głównej promenady miała zakończyć się na 

ścieżce koło ośrodka „Perła”, a została zakończona na wysokości granicy miasta i gminy. Czy 

ścieżka będzie dokończona, jak tak to kiedy?  

- Wspominała Pani Wójt o drogach tymczasowych, prosiłbym, aby zrobić, chociaż jako drogę 

tymczasową ulicę Sienna w Przewłoce. 

- Teren między Słowińską Grupą Rybacką a ulica Grabową, stan wód powierzchniowych jest 

bardzo wysoki, czy przewiduje Pani Wójt w najbliższym okresie odwodnienie na tym terenie?  

 

Radny Jerzy Moch 

 

Prosiłbym o interwencję na drodze powiatowej na odcinku od przystanku autobusowego do 

skrzyżowania z Kolonią Wschodnią. Przy tych opadach deszczu wszystko się zapada.  
 

 

Radny Marian Korbiel  

 

- ul. Brzozowa, przystanek miał być przeniesiony w kierunku przejścia dla pieszych. 

Chciałbym się dowiedzieć kto i kiedy to wykona? 

 

Sołtys sołectwa Rowy 

 

- Proszę o udrożnienie rowu zbiorczego, droga wzdłuż oczyszczalni, wtedy cała woda, która 

idzie od strony ul. Kapitańskiej, Kościoła i cmentarza będzie schodziła do tego rowu. 

- Cały czas psuje się oświetlenie, przy ul. Kościelnej, część ul. Nadmorskiej i ul. Wydmowa. 

Panowie naprawiają oświetlenie, ale po kilku dniach przestają znowu świecić.  

 

Sołtys sołectwa Przewłoka 

 

- Odniosę się do tego co powiedział Pan radny Gruszczyński, od 2015 roku odkąd jestem 

sołtysem jest problem wód. Jest potrzeba zbudowania zbiorników retencyjnych, które będą 

zbierały te wody. Ulica Armii Krajowej jest już zalewana, należałoby jak najszybciej 

rozwiązać problem dotyczący wód. 

- Zauważyłem również, że w budżecie na rok 2018 jest przewidziana budowa infrastruktury 

na nowych działkach w Przewłoce, czy nie należałoby już w tej chwili pomyśleć o 

odprowadzeniu wód z tych działek?  

 

Sołtys sołectwa Wytowno 

 

- ul. Gorzelniana jest w fatalnym stanie, zniszczona została przez inwestora, który buduje się 

przy tej ulicy.  

- Nie można przejechać przez ul. Świerkową, koło przepompowni. Przez podwyższenie 

terenu zalało wszystkich dookoła.   

- Droga powiatowa, to co zostało naprawione, odeszło z nawiązką. Prosiłbym o załatanie 

dziur.  
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Przedstawiciel Rady Sołeckiej Lędowo Pan /*/ 
- Pani Wójt wspomniała o spotkaniu w sprawie drogi nr 11 02 G, chodzi o odcinek drogi 

Modlinek – Modła. Przypomnę Państwu uchwalę Rady Gminy z 27 sierpnia 2015 roku w 

sprawie budowy drogi Lędowo – Duninowo. Druga uchwała Rady Powiatu z 13 marca 2017 

roku, w której to jest mowa o budowie odcinka Modlinek – Modła. Jestem zdziwiony, to o 

czym Pani Wójt mówi – o spotkaniu w Starostwie, gdzie mamy uchwały dotyczące 

wspomnianej sprawy. W budżecie na rok 2018 nie ma pozycji budowy drogi Modlinek – 

Modła. Pytanie, po co organizować spotkanie, gdzie wcześniej zostało już wszystko ustalone? 
- Druga kwestia to drogi gminne w miejscowości Modlinek, na osiedlu jest jedna rodzina, 

która nie może wydostać się ze swojej posesji. Możemy to zrzucić na pogodę, ale działki 

sprzedawała gmina i należałoby o tą drogę zadbać. To samo jest z droga powiatowa w stronę 

plaży.  
 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.455.2018 

stanowiącą zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu do 31 grudnia 2030 roku, nieruchomości 

położonej w obrębie miasta Ustka przy ul. Darłowskiej 3b, stanowiącej własność 

Gminy Ustka, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.456.2018  

stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII.297.2016 Rady Gminy Ustka z 

dnia 25 listopada 2016 roku w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie                           

w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat nieruchomości położonych w obrębach 

geodezyjnych Rowy i Dębina,  

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.457.2018 

stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Rowy, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.458.2018 

stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

 

 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących 

zasad realizacji i finansowania oraz późniejszej eksploatacji Schroniska dla Zwierząt 

w Słupsku, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
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- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.459.2018 

stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na wsparcie uruchomienia 

oddziału transplantacji szpiku kostnego w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. 

Janusza Korczaka w Słupsku sp. z o.o., 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.460.2018 



11 
 

stanowiącą zał. Nr 10  do niniejszego protokołu. 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka 

na lata 2017 – 2024, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.461.2018 

stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.462.2018 

stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, specjalności i form kształcenia objętych 

dofinansowaniem w 2018 roku, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.463.2018 

stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/289/2009 Rady Gminy Ustka  z 

dnia  9 kwietnia 2009 roku w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy  oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, ustalenia regulaminu 

wysokości, szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, 

a także ustalenia regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka dyrektorom, 

wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dla których Gmina Ustka jest organem 

prowadzącym, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.464.2018 

stanowiącą zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym                              

z terenu gminy Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.465.2018 

stanowiącą zał. Nr 15  do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na terenie Gminy Ustka, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.466.2018 

stanowiącą zał. Nr 16  do niniejszego protokołu. 

 

 projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Ustka. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.467.2018 

stanowiącą zał. Nr 17  do niniejszego protokołu. 

 projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania 

Rady Gminy Ustka przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII.468.2018 

stanowiącą zał. Nr 18  do niniejszego protokołu. 
 

 

 

Ad. 5.  Informacja Wójta Gminy ustka o podjętych umorzeniach należności                     

  za 2017 rok. 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy radni otrzymali informację. Czy po zapoznaniu się z informacją macie Państwo 

uwagi lub pytania? 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący rady poddał pod głosowanie: 
 

 

Głosowało  - 14 

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w informację stanowiącą 
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zał.  Nr 19 do protokołu. 

 

 

Ad. 6.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 

Odpowiedź do radnej Danuty Kaleta: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

- „Droga do morza”, inwestycja jest inwestycją od podstaw, kosztorys kształtuje się                               

w okolicach kilku milionów złotych. Na chwile obecną, nie jestem w stanie zrealizować 

wszystkiego w ciągu dwóch miesięcy, przy tak wysokich kosztach i obecnym budżecie. 

Założenia są takie, iż w pierwszym kwartale zostanie ogłoszony przetarg. Inwestycja jest 

rozpisana w układzie 3-letnim wg zapisów WPF-u. Z całą pewnością trzeba wykonać w 

pierwszej kolejności odwodnienie, most i dopiero wtedy nawierzchnię. W najlepszym 

układzie można powiedzieć, że droga zostanie uruchomiona przed sezonem 2019 roku. 

 

- Sprawa mączkarni. To jest inwestycja, która w linii prostej znajduje się w odległości 11 km 

od obrębu geodezyjnego miejscowości Grabno. Na chwile obecna do obrębu geodezyjnego 

Charnowo i Niestkowo mamy ok. 6 km w linii prostej. Proszę Państwa nie mam żadnych 

kompetencji, aby zabierać głos i ingerować w inwestycję. To są kompetencje Wójta Gminy 

Słupsk. Rozważałam możliwość wystąpienia o uznanie za strunę, z tym, że moje stanowisko 

w tej sprawie jest takie, że nawet jeśli wystąpię z takim wnioskiem to, na pewno za stronę nie 

będę uznana, ponieważ odległość jest wykraczająca poza obręb oddziaływania wskazanego 

obecnie w decyzji środowiskowej. Cały czas temat obserwuję i jeżeli zajdzie taka potrzeba, 

włączymy się w ten proces. Czy widzę zagrożenia dla gminy Ustka? Trudno jest mi na dzień 

dzisiejszy cokolwiek na ten temat powiedzieć, ponieważ trudno jest być z jednej strony 

obiektywnym nie znając najnowocześniejszej technologii.  

 

Odpowiedź do radnej Justyny Wietrak: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

Prace będą wykonywane na pewno do sezonu letniego. Na chwilę obecną niezbędna jest 

ocena techniczna, ponieważ nie chciałabym wykonywać prac prowizorycznie, metodą 

gospodarczą. Prowadzone są czynności zmierzające do tego, aby temat mostu definitywnie 

zakończyć.   

 

Odpowiedź do radnego Stefana Gruszczyńskiego: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

- Posiadamy wiedzę na temat braku oświetlenia na ciągu spacerowym do morza i 

wystąpiliśmy do /*/ o uruchomienie tego odcinka bez lampy z uwagi na to, że trwa 

postępowanie ubezpieczeniowe z racji kolizji, do której doszło.  
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- Jeżeli chodzi o ścieżkę pieszo-rowerowa na granicy miasta Ustka, z naszej strony jest to 

proces długo trwający, na chwilę obecna staramy się o dofinansowanie ze źródeł, które 

umożliwiłoby kontynuację tej ścieżki. Ścieżka ma szanse powstać, jest na etapie tworzenia 

planu zagospodarowania przestrzennego w tym kierunku. Jest to działanie długofalowe i to 

jest kwestia co najmniej 2-3 lat. 

 

- ul. Sienna - wniosek jest przyjęty do realizacji, będziemy starali się jak najszybciej 

mieszkańcom pomóc. Na pewno mieszkańcy mogą się włączyć i przyspieszyć ten proces – 

jeżeli mają możliwości wspomóc nas samą pracą, sytuacja jest katastrofalna na terenie całej 

gminy i nie jesteśmy w przeciągu tygodnia wykonać wszystkich dróg dojazdowych, które są 

na terenie gminy. 

 

- Odwodnienie terenu między Grupą Rybacka a ul. Grabową, będziemy zbroić teren w sieć 

wodna i kanalizacyjną, tam „deszczówka” nie jest przewidziana jako zakres prac zlecony 

wykonawcy, natomiast ze sprawami melioracyjnymi ruszymy w momencie wyboru 

wykonawcy, procedury są w trakcie.  
 

Odpowiedź do radnego Jerzego Mocha: 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

Na pewno zgłosimy wniosek do Starostwa Powiatowego, niestety wyłącznie od dwóch 

miesięcy monitorujemy stan dróg. Od dobrych 10 lat powtarzam, że łatanie dziur w okresie 

zimowym, może wydawać się z jednej strony wyrzucaniem pieniędzy w „błoto”, ale jest to 

robione na wniosek użytkowników drogi. Natomiast musimy zdawać sobie sprawę z tego, że 

takie łatanie dziur jest czasowe, nieraz na tydzień, miesiąc. Właściwym miesiącem do 

trwałego łatania dziur jest maj. 

 

Odpowiedź do radnego Mariana Korbiela: 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

Wystąpiliśmy do odpowiednich komisji Starosta Powiatowego o uwzględnienie i wykonanie 

tych czynności. Niestety jest to droga powiatowa i na chwilę obecną sami z siebie podjąć 

decyzji nie możemy.  

 

Odpowiedź do sołtysa sołectwa Rowy: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

Zwrócimy się o dogłębne zbadanie tematu, ponieważ być może jest uszkodzenie przy 

położonych kablach, które powoduje zwarcie. Tym bardziej, że poziom wód gruntowych w 

miejscowości Rowy jest bardzo wysoki. Jestem po spotkaniu z mieszkańcami ul. Bałtyckiej 

i ul. Turystycznej, na chwilę obecną jestem również po spotkaniu z Panem Dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych, jak i samym Starosta – zapadły decyzje o oczyszczeniu i 

udrożnieniu rowów. Myślę, że prace w terenie rozpoczną się w miesiącach marzec/kwiecień.  

 

Odpowiedź do sołtysa sołectwa Przewłoka: 



18 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

 

Wiem, sytuacja jest poważna,, kwestia odwodnienia tych terenów jest do wykonania po 

wybraniu firmy melioracyjnej, na pewno w pierwszej kolejności będą miejscowości Rowy, 

Przewłoka, Zapadłe w zależności od zagrożenia utraty wartości w mieniu osób fizycznych – 

tu będzie decydowało pierwszeństwo. Również rozważamy budowę zbiorników 

retencyjnych, ale w tym celu musimy posiłkować się opiniami biegłych i szczegółowymi 

badaniami, wtedy temat będzie kompleksowo rozpatrywany przez radę.  

 

Odpowiedź do sołtysa sołectwa Dębina: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

W przyszłym tygodniu będzie poprawiany stan ul. Gorzelnianej. Do właściciela budowy, na 

skutek, której ulica została zdewastowana zostało wystosowane pismo, aby w ciągu 7 dni 

włączył się w system naprawczy pod rygorem obciążenia inwestora kosztami wykonania 

drogi i zakazu wjazdu od strony ul. Gorzelnianej. Tym bardziej, że dojazd jest możliwy 

bezpośrednio z drogi powiatowej.  
 

Odpowiedź do przedstawiciela rady sołeckiej Lędowo: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

Uchwały, o których Pan wspomniał nie dotyczą tych odcinków, ponieważ uchwały, mimo że 

podają numer drogi, to dotyczą konkretnych działek drogowych. Odcinek drogi, o którym 

mowa, był w mojej informacji, wyremontowany metodą kruszywa przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w roku ubiegłym. Natomiast przy tej aurze i ilości wód opadowych, niestety 

każda droga po wjeździe na nią sprzętem ciężkim jest nie do utrzymania. Może zabrzmi to 

brutalnie i niemiło, ale każdy mieszkaniec miasta, który decyduje się na zamieszkanie na 

terenie wiejskim, niestety musi zdawać sobie sprawę z konsekwencji jakie mogą go spotkać 

jesienią, wiosną czy zimą. Na chwilę obecną, mieszkańcy, którzy zamieszkują rok, dwa czy 

pięć lat, nie mogą liczyć na to, że do jednego domu, położonego w malowniczej scenerii pod 

lasem, będzie robiona docelowo droga asfaltowa. Chciałabym spełnić wszystkie Państwa 

oczekiwania, ale wszystko musi iść za określonym porządkiem. Na chwilę obecną jeżeli 

mówimy o jednej rodzinie, która zamieszkuje działki sprzedane przez gminę, to musimy mieć 

wiedzę, że jeżeli działek jest 50, to będzie trwał tam proces budowlany. Nie wykażę się 

brakiem gospodarności i nie wykonaniem docelowo drogi, którą za dwa lata zniszczy sprzęt 

ciężki.   

 

Radna Danuta Kaleta 

 

Pani Wójt, mówi Pani, że Charnowo i Niestkowo mamy 6 km w linii prostej od mączkarni. 

Chcę powiedzieć, że nasza inwestycja miała mieć zasięg odorowy 3 km, natomiast przy tej 

inwestycji ma być dwa razy więcej i uważam, że przy dużych wiatrach Uzdrowisko Ustka tez 

będzie brzydko pachniało. Może nie ma potrzeby występowania jako strona, ale trzeba zdać 

sobie sprawę, że jest to poważna sprawa i musi być w centrum naszej uwagi.  

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
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Tak jak wcześniej powiedziałam, przyglądam się cały czas sprawie. Jeżeli zajdzie taka 

potrzeba, to także zabiorę głos w tej sprawie. Jeżeli kieruje Pani wniosek konkretnie do 

swoich kolegów radnych, to prosiłabym ewentualnie o nadanie kierunku działania                                 

i zobowiązania w formie uchwały. Tak jak mówią o tym kompetencje rady.  

 

 

Przedstawiciel Rady Sołeckiej Lędowo Pan /*/ 

 

Jaki był wynik rozmów ze Starostwem? Jeżeli chodzi o drogę dojazdową w stronę plaży, to 

nie jest to droga mieszkańców, tylko droga publiczna, gdzie z wielu miejscowości, 

szczególnie w sezonie letnim, ludzie tą drogą uczęszczają. Już nie mówię o rajdach 

samochodowych, które nielegalnie się odbywają.  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

 

Faktycznie, potwierdzam temat i hasło „nielegalnie”, ponieważ tam nie ma miejsc 

parkingowych, jest to teren leśny. Uwagi zgłaszane są również ze strony Nadleśnictwa Ustka. 

Wynik rozmów ze Starostwem Powiatowym problemowego odcinka drogi jest taki, że na 

sesję w marcu zostaną wprowadzone środki finansowe do budżetu, aby odcinek drogi 

wykonać metodą betonową. Także najprawdopodobniej jeszcze w tym roku, jeżeli Starosta 

się nie wycofa, temat zostanie definitywnie zakończony.   

 

 

W związku z brakiem uwag dotyczących udzielonych odpowiedzi  Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął  pkt. 6 porządku obrad. 
 

 

 

Ad. 7.  Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z zakresu korespondencji 

przychodzącej  do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od 28 grudnia 2017 roku do 26 

stycznia 2018 roku  tj: 
 

1. W dniu 28 grudnia 2017 roku wpłynęła uchwała Nr 203/g288/D/V/17 Składu Orze-

kającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 12 grudnia 2017 r. w 

sprawie opinii o:  

- możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetowego określonego                        

w uchwale budżetowej Rady Gminy Ustka na 2018 rok, 

- prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Ustka na lata 2018 – 2024 wynikającej 

z planowanych i zaciągniętych zobowiązań. 

2. W dniu 10 stycznia 2018 roku wpłynęła informacja z wykonania zadań Straży Gmin-

nej w Ustce za rok 2017. 
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3. W dniu 26 stycznia 2018 roku wpłynęła skarga Pana /*/ na uchwałę XXXV.446.2017 

Rady Gminy Ustka  z dnia 29 listopada 2017 roku w spawie wezwania Rady Gminy 

Ustka do usunięcia naruszeń prawa.  

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
 

Odczytał stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie w sprawie rozważenia możliwości 

poszerzenia działalności /*/ 
 

 

 Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie rozważenia możliwości poszerzenia 

działalności /*/ 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania i uwagi do  przedstawionego stanowiska? 

 

Radna Danuta Kaleta 

 

Obawiam się jednego, że wzrosną koszty, a tym samym wzrośnie cena za wodę i ścieki.  

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
 

Nie bardzo rozumiem przyczyny dla której miałyby stawki wzrosnąć? 

 

Radna Danuta Kaleta 

 

Już raz Panu tłumaczyłam, dochód = przychód – koszty. Jeżeli inwestujemy w zakup 

urządzeń, to będą one tworzyły koszty. Jestem pełna obaw tej współpracy, ponieważ woda 

nam cały czas drożeje.  

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
 

Życzyłbym mieszkańcom gminy, aby radny zasiadający w przyszłej kadencji miał 

świadomość, na podstawie czego wyliczane są koszty dostarczenia wody i odbiór ścieków. 

Z czego one się biorą, co wchodzi w zakres tych kosztów, ponieważ łatwiej byłoby nam 

dyskutować na tego typu zagadnieniami. Blisko 70% udziału Zakładu Usług Wodnych ma  

Gmina Ustka, uważam, że mamy realny wpływ na to, aby w pewien sposób spółką zarządzać 

i egzekwować pewne zadania.  

Kwestie inwestycyjne, o których jest mowa w treści stanowiska – jeżeli będą dotyczyły 

kwestii sprzętu, nie mogą być wliczane przez spółkę, chociażby z mocy ustawy. Jest 

ewidentnie powiedziane, co jest wliczane w koszt związany z wyceną wody i odbiorem 

ścieków.  

 

Radna Danuta Kaleta 

 

20 lat prowadziłam swoją firmę i księgowość, więc trochę się znam na dochodzie.                            

A mieszkańcy zadają mi pytania i ciężko jest im wytłumaczyć, dlaczego stawki za wodę                   

i ścieki rosną, mimo, że inflacja jest niska.  
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
 

Podpowiem Pani, jak to wytłumaczyć ludziom. W dniu dzisiejszym do wyceny stawki za 

odbiór ścieków, wliczana jest amortyzacja naszej inwestycji, którą mieliśmy w ciągu 

ostatnich lat. Inwestycja zakończyła się kwotą zbliżoną do 20.000.000 zł. W rozmowach z 

mieszkańcami trzeba kierować się faktami. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Szanowni Państwo, do dyskusji na ten temat skłoniły mnie Państwa uwagi, jako radnych, 

sołtysów czy mieszkańców, gdzie te usługi były świadczone. Niezbitym dowodem na brak 

rąk do pracy jest fakt, że w ostatnim czasie usługą koszenia zajmowała się spółdzielnia 

socjalna. Różne uwagi były na temat rzetelności wykonywanych prac. Nie stoję w miejscu 

– szukam też rozwiązań, aby powierzyć nasze zadania takim firmom, mieć nadzór nad 

wykonywanymi pracami i od początku do końca je rozliczać. Są to tematy możliwe do 

wykonania przy minimalnym doposażeniu, ponieważ sprzęt już jest na wyposażeniu danej 

jednostki. Odnoszę wrażenie, że rozszerzenie działalności w bilansie ogólnym powinien 

obniżyć koszty funkcjonowania zakładu, a nie je podwyższyć.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko: 
 

 

Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w Stanowisko  stanowiące 

zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
 

Odczytał stanowisko Rady Gminy Ustka dotyczące przejęcia od /*/ prywatnej drogi 

wewnętrznej w ramach rozliczenia z tytułu opłaty adiacenckiej, naliczonej w związku z 

podziałem nieruchomości położonej w Wytownie. 
 

 

 

 Stanowisko Rady Gminy Ustka dotyczące przejęcia od /*/prywatnej drogi wewnętrznej 

w ramach rozliczenia z tytułu opłaty adiacenckiej, naliczonej w związku z podziałem 

nieruchomości położonej w Wytownie. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania i uwagi do  przedstawionego stanowiska? 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko: 
 

 

Głosowało  - 14    

Za   - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w Stanowisko  stanowiące 

zał. Nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

 

Radny Marian Korbiel 

 

Dziś została wręczona nagroda za najładniejsza dekorację bożonarodzeniową posesji - fajnie 

byłoby zobaczyć parę zdjęć, żebyśmy wiedzieć za co jest nagroda.  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Dokumentacja w formie fotografii jest – na następną sesję zostanie przygotowane krótka 

prezentacja.  

 

Radny Stefan Gruszczyński  

 

Pytanie od mieszkańców dotyczące inwestycji drogi Ustka – Przewłoka. Czy będą podjęte 

działania w najbliższym czasie?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Na chwilę obecną,  w rankingu wniosków, które kwalifikują się do dofinansowania przy puli 

60.000.000 zł na nasze województwo, okazało się, że nie ma 60 mln zł a jest 40 mln zł, także 

najprawdopodobniej w tym roku nie otrzymamy dofinansowania. Ze Starostwem 

Powiatowym mamy podpisane porozumienie na udział własny po 1,5 mln zł. Został ustalony 

odcinek w pierwszej kolejności od tablicy Przewłoka do tablicy Wytowno, który posłużyłby 

nam jako wkład własny do złożenia wniosku na kolejny rok. Jak się sprawy potoczą w skali 

roku, trudno jest mi cokolwiek powiedzieć, będą o tym decydowały przetargi.  

Wyprzedzając pytanie dotyczące drogi wojewódzkiej, otrzymałam informację, że zaczęła się 

wycinka drzew, która ma potrwać do końca marca. Nie mam informacji, czy Urząd 

Marszałkowski dołożył 11 mln zł do tego, aby definitywnie podpisać umowę z wykonawcą.  

 

Sołtys sołectwa Rowy 

 

Bardzo chciałam podziękować za zajęcie stanowiska w sprawie linii brzegowej. Dziękuję 

Panie Przewodniczący za pismo, które zostało wysłane do Pana Prezydenta, naszych 
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parlamentarzystów, senatorów. Chciałam jeszcze raz bardzo mocno podziękować, ponieważ 

jest to nasza wspólna sprawa.  

 

Komendant Komisariatu Policji w Ustce 

 

Witam wszystkich Państwa, swoją wypowiedź zacznę dwoma wnioskami. Pierwszy wniosek 

to, aby gmina rozważyła zawarcie umowy z izbą wytrzeźwień. Jest to spowodowane tym, że 

w ubiegłym roku mieliśmy 29 interwencji, który kończyły się zawiezieniem mieszkańców 

gminy do pomieszczenia osób zatrzymanych. Podpisanie takiej umowy, skróciłoby znacznie 

czas interwencji. Taka interwencja średnio zajmuje ok. 4/5 godzin.  

Drugi wniosek, z uwagi na zbliżający się sezon, już podejmujemy działania mające na celu 

uzgodnienie pobytu policjantów z Komendy Wojewódzkiej w Gdańsku, aby było ich więcej 

na naszym terenie. Prośba moja jest taka, abyście jako przedstawiciele gminy Ustka, 

rozważyli możliwość zawarcia umów bezpośrednio z osobami, które miałyby świadczyć 

usługi mieszkaniowe i wyżywieniowe dla policji.  

Trzecia sprawa dotycząca miejscowości Modła/Modlinek to, o czym wspomniał Pan 

Wróblewski. To zostało zgłoszone do służb i będą podejmowane interwencje.  

 

Ad. 8.      Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 11 23  zamknął 

obrady XXXVII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 
 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 

              

Protokół sporządziła:                                                           

Natalia Słatwińska     


